
Aan het college van B & W
Aan de raadsleden van de commissie grondgebied 

Barneveld, 21 januari 2020

Geacht college, geachte raadsleden,

Op 16 januari 2019 besloot wethouder Dorrestijn dat er een inventarisatie van de parkeer- en 
verkeerssituaties van de scholen in de gemeente Barneveld gemaakt zou worden.  Signalen van 
verschillende scholen, zoals bijvoorbeeld bij de Burgthofscholen en de Eben-Haëzerschool, dat de 
verkeer- en/of parkeerdruk dagelijks ongewenste en zelfs gevaarlijke situaties oplevert, leidden 
destijds tot het verzoek om deze inventarisatie. 

Inmiddels ligt deze inventarisatie voor alle scholen ter tafel.  Zij bevestigt nogmaals, dat door het 
nijpend gebrek aan parkeerplaatsen de parkeerdruk op ons terrein onverantwoord hoog is. 
Met de 65 beschikbare parkeerplaatsen op het terrein aan de Schoutenstraat en de gemiddeld 100 
auto’s die per keer het terrein opkomen, ontstaan er met name ’s middags gevaarlijke situaties. 
Recente tellingen bevestigen nogmaals deze aantallen. 
Er worden geen parkeerplaatsen in beslag genomen door het personeel. Zij parkeren bij het 
zwembad of in de wijk. 

We hebben een jarenlange ervaring in de samenwerking met de Gemeente Barneveld. Deze 
samenwerking ervaren we altijd als constructief. Vanuit het collectieve belang wordt er gekeken naar 
het specifieke belang. Deze inventarisatie getuigt er van. Bij meerdere scholen speelt de 
problematiek van verkeer- en/of parkeerdruk en we waarderen het dat de gemeente vanuit haar 
verantwoordelijkheid breed kijkt naar oplossingen. Daarom vragen wij nadrukkelijk ook naar onze 
specifieke situatie te kijken. De eerder geplande parkeerplaatsen naast het gebouw van Philadelphia 
zijn noodzakelijk om én nu én voor de toekomst een eind te maken aan de vaak gevaarlijke situaties. 

Uiteraard blijf ik altijd bereid uw vragen te beantwoorden. 

Hoogachtend en met vriendelijke groet,

W.J. Kole
Directeur-bestuurder


